
Damkommittémöte 2019-11-27 

Närvarande: Helene, Marita, Barbro, Monika, Annika 

¤ Föregående protokoll 

Vi gick igenom föregående protokoll och lade det till handlingarna. 

¤ Ansvarsfördelning 

Vi går igenom befattningsbeskrivningen inför nästa säsong.  

Ordförande: Marita Gustafsson 

Sekreterare: Annika Gip 

Ekonomi: Ulrika Sten 

Hemsida/Facebook: Helene Andersson 

Tävling: Barbro Skjervik 

Kontakt med restaurangen: Monica Fagerström 

¤ Ekonomi 

Avstämning görs innan årets slut. 

¤ Enkäten 

Sammanställning av enkäten. Det var endast 8 stycken som hade svarat vilket gjorde att enkäten inte 

är representativ för damernas tävlingar. Det är för få för att det ska vara utslagsgivande. 

¤ Århjulet 

Vi tittar över årshjulet. 

¤ Sponsorgåva 

Vi kommer att lämna gåvor till sponsorer före jul som tack för sponsring. 

¤ Övriga frågor 

Nytt möte: 21/1-2020. 

 


